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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Miniszterelnökséget vezetőminiszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium veretőjéhez

„Kormányhivatali szinten szólnak bele a vadászati jog gyakorlásába?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Lassan egy év telt el a vadászati területek újraszabása és a gombaszámra szaporodó új

vadásztársaságok területszerzése óta, mégis a mai napig izzik a levegő a vadásztársaságok

körül. Jómagam számtalan alkalommal fordultam Fazekas Sándor miniszter úrhoz a

beérkezett panaszok és hibás eljárások végett, aminek következtében komoly tradíciókka l

rendelkező vadásztársaságok szűntek meg.

Nemrég egy újabb esetre hívták fel a figyelmem, ahol a Baranyai Megyei Kormányhivata l

illetékes osztálya nemes egyszerűséggel nem hajlandó eljárni a vadászati jogukat gyakoroln i

nem tudó földtulajdonosok érdekében.
2016 júniusában a Baranya megyei Porovicza Völgye Vadászegylet (továbbiakban: PVV)

képviselői az illetékes hivatalnál regisztrálták a társaság 02 501550 406 kódszám ú

vadászterület földtulajdonosi gyűlésének összehívását és kérték ennek kifuggesztését. Ez a

reggeli órákban történt, ők érkeztek elsőként a hivatalba. Majd érdekes módon a hivatal mégis

a nagyjából két órával később érkező Hunor Almamellék Vadásztársaság (továbbiakban :

HAV) képviselői által kezdeményezett összehívást függesztette ki, akiket a hivatal korábbra

regisztrált, mint az elsőként érkező PVV képviselőit. A PVV képviselői és tagjainak egy része

kérte, hogy a vadászterületek osszák meg, - mert ők nem akartak tagjai lenni a másik

társaságnak. Erről a közgyűlésen szóbeli megállapodás született, ám a HAV azóta sem

kezdeményezte a területmegosztást. Sajnos emiatt pedig több PVV tag nem tudja vadászati
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jogát gyakorolni, mert HAV vezetősége erre nem ad lehetőséget, mondván, hogy nem
akarnak velük vadászni .
A Baranya Megyei Kormányhivatal illetékes osztályán minden kérelmüket elutasítják és
telefonban azt mondták nekik, hogy a BA-04/FO/01658-312017. hivatkozási számú ügyet
megküldik a Pest Megyei Kormányhivatalnak, hogy azt vizsgálják ki ők is. Azóta azonban
semmilyen választ nem kaptak a PVV tagjai .

Mellékletként csatolok önnek egy levelet, amelyben a PVV tagjai 14 pontban írják le milyen
problémák merültek fel az elmúlt fél évben .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy az fenti hivatkozási szám a
ügyben mit kíván tenni, hogy a Baranya Megyei Kormányhivatal ily osztálya
eljárjon és végre minden földtulajdonos gyakorolhassa a vadászati jogát?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. február 26 .

Tisztelettel:

Jobbik
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